

## Assessments for Grade 6 students from Tajikistan to attend the Aga Khan Academy Mombasa

The Aga Khan Academy Mombasa is welcoming applications to participate in an online preliminary admissions assessment the week of 18-24 March 2024 for children currently studying in Grade 6 in Tajikistan.

The deadline for submitting an application is Sunday, 3 March.

### Eligibility Requirements:

The child must be a citizen of Tajikistan and resident in Tajikistan since at least September 2022.

### Academic Requirements:

The child must meet the following academic requirements:

- Marks of 5 in all subjects in Grade 5. A score of 4 in one subject is permissible.
- Marks of 5 in all subjects in the first half of Grade 6. A score of 4 in one subject is permissible.

Please follow this link <https://forms.gle/ZdUbNSFsz53evY6g8> to express your interest and to receive further information by email. You will be required to upload:

- A scan of the child's transcripts from Grade 5 and from the first half of Grade 6.
- A scan of the child's birth certificate.
- Electronic photo of child taken in February 2024. This will be verified when child is online during the assessment.

To participate in the online assessment your child will need:

- A computer with a video camera
- A stable internet connection
- A quiet room with no one else present

Based on the results of the preliminary assessment, a small group of students will be invited to participate in an in-person assessment in June 2024.

Successful students would join the Academy in August 2024.

The deadline for submitting an application is Sunday, 3 March.

If you have any questions, please email:

[tajikistan.admissions2024@agakhanacademies.org](mailto:tajikistan.admissions2024@agakhanacademies.org)

Экзамены для поступления в Академию Ага Хана для учащихся 6 классов из Таджикистана.

Академия Ага Хана в Момбасе принимает заявки на участие в предварительном онлайн-аттестации, которая пройдет с 18 по 24 марта 2024 года для детей, которые в настоящее время учатся в 6 классе в Таджикистане.

Крайний срок подачи заявки – воскресенье, 3 марта.

Квалификационные требования:

Ребенок должен быть гражданином Таджикистана и проживать в Таджикистане как минимум с сентября 2022 года.

Академические требования:

Ребенок должен соответствовать следующим академическим требованиям:

- Оценка 5 по всем предметам в 5 классе. Допускается оценка 4 по одному предмету.
- Оценка 5 по всем предметам в первой половине 6 класса. Допускается оценка 4 по одному предмету.

Пожалуйста, перейдите по этой ссылке <https://forms.gle/ZdUbNSFsz53evY6g8> , чтобы выразить свой интерес и получить дополнительную информацию по электронной почте. Вам потребуется загрузить:

- Скан табелей успеваемости ребенка за 5 класс и за первую половину 6 класса (скан).
- Скан свидетельства о рождении ребенка.
- Электронная фотография ребенка, сделанная в феврале 2024 года. Это будет проверено, когда ребенок будет онлайн во время экзамена.

Для участия в онлайн-тестировании вашему ребенку потребуется:

- Компьютер с веб-камерой.
- Стабильное подключение к Интернету.
- Тихая комната, где больше никого нет.

По результатам предварительного оценивания небольшая группа студентов будет приглашена для участия в очном экзамене в июне 2024 года.

Успешные студенты присоединятся к Академии в августе 2024 года.

Крайний срок подачи заявки – воскресенье, 3 марта.

Если у вас есть вопросы, пишите на почту [tajikistan.admissions2024@agakhanacademies.org](mailto:tajikistan.admissions2024@agakhanacademies.org)